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MONDAY (May 6th): the EVENT registration launch
Post the below social media content and attached “REGISTER” graphics:
· French: #eventprofs ! Nous sommes ravis d'annoncer que l'inscription à l'expérience canadienne signature de MPI, the EVENT, est ouverte ! Profitez DÈS AUJOURD'HUI du tarif le plus bas actuellement offert et vous vous assurerez la possibilité de vous connecter avec des centaines de collègues au Brookstreet à Ottawa, du 22 au 24 septembre 2024. De retour à son emplacement original de 2018, l'expérience repoussera et défiera une fois de plus vos attentes expérientielles. Inscrivez-vous dès aujourd'hui ! https://www.mpi.org/events/the-event
· English: #eventprofs! We’re thrilled to announce registration for MPI’s signature Canadian experience, the EVENT, is open! Take advantage TODAY of the lowest rate currently offered and you’ll lock in the opportunity to connect with hundreds of colleagues at the Brookstreet in Ottawa, September 22-24, 2024. Heading back to its original location from 2018, the experience will once again push and challenge your experiential norm. Register today! https://www.mpi.org/events/the-event
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